
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 14.3.2024 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Mlejnek, br. Nesvadba 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  7)  Informace                                             
  8)  Diskuze 
  9)  Závěr 
 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 16 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Mlejnek a br. Nesvadba   
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí                                                                                                         
 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
ses. starostka: přednesla návrhy na vyznamenání jednotlivých členů sborů SDH: SDH 
Karlovice, SDH Benešov u Semil, SDH Roztoky u Jilemnice, SDH Zálesní Lhota, SDH 
Bukovina u Čisté, SDH Valteřice 
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok 
ses. starostka: jen připomněla, že všechna vyznamenání-návrhy lze udělat přes centrální 
evidenci 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 Během ledna proběhla inventarizace majetku a inventura 
 Proběhla kontrola:                                                                                                                  

-     z OSSZ za období 1-6/2022 a 1-12/2023 
- z VZP za období 2018-2023 

 po domluvě s revizní radou založen spořící účet u ČSOB, je uzavřená nová smlouva – 
peníze převedeny, podpisové vzory: J. Bachtík, M. Miksánek 



 na Liberecký kraj byly podány 4 žádosti o dotaci 
 návrh vratky na okrsky-rok 2024 ve výši 10Kč …………………… schváleno 
 
br. Bachtík: dávám návrh, aby vratky na okrsky byly ještě podmíněny odevzdáním 
hlášením o činnosti spolu se zaplacenými příspěvky do konce ledna - od roku 
2025.……schváleno 

 
 připomenutí sborům odevzdání přehledu o majetku a závazcích a to možno: 

- přes „datovku“ – sbory, které čerpají dotace 
- přes OSH 

 
 k vedoucím odborných rad: pokud dostanou pozvánku na semináře či konference a 

nemůžou se sami zúčastnit tak poslat: 
    

- náhradu z rady nebo se omluvit 
 
 setkání ZH proběhne 26.4. 2024 v Mříčné od 16.00hod 

 
- do 10.4.2024 nahlásit jmenovitý seznam funkcionářů z jednotlivých okrsků na 

OSH                                                   
 

          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí a schválil: 
a) vratku na okrsky pro rok 2024 ve výši 10Kč   
b) vratku na okrsky od roku 2025 podmíněnou odevzdáním hlášením o činnosti 

a zaplacením příspěvků  
 
 

Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
 

 Probíhaly VVH sborů 
         

 31.1. 2024 proběhlo setkání starostů, kde jsem podával zprávu 
 

 Proběhly jubilea: br. Jiří Mašek – 75 let, ses. Marie Ducháčková – 85 let, poslal jsem 
gratulace 
 

br. Bachtík: se ses. starostkou jsme oba jubilanty navštívili  
 
br. Vejnar: 

 
 Jak jste vyčetli z plánu, bude se konat setkání ZH s Výkonným výborem, 

nezapomenout poslat pozvánky a to především krajské starostce, br. Josefu Netíkovi 
 
 Krajské setkání ZH by se mělo konat v Jablonci nad Nis. 

 
 
                                                                                    VV vzal informace br. Vejnara na vědomí   
                                         
Bod 6) Informace z OR: 



 
 br. Mlejnek: OKRR 
 Zabývali jsme již zmíněnou inventurou, inventarizací majetku 
 Zřízení nového spořícího účtu u ČSOB 

                          
 
br. Nesvadba: OORV  
 
 Byl zhodnocen Okresní pohár a vyhlášen nový ročník 

 
 18.4.2024 bude svolána rada, budeme se zabývat i pořádáním okresního kola PS 

 
 
br. Štěpánek: OORM 
 
 28.3.2024 bude svolána okresní rada 

 
 30.3.2024 proběhne školení vedoucích mládeže v Mříčné 

 
 6.4.2024 MR – branný závod, máme tam silné zastoupení 

 
 13.4.2024 Republiková rada 

 
 „Soptík“ – termíny jednotlivých soutěží už známy  

 
 25.5.2024 Okresní kolo Plamen – Vysoké nad Jiz. 

 
 26.5.2024 Okresní kolo dorostu – Poniklá 

 
 1.-2.6.2024 Krajské kolo Plamen a dorost – Turnov 

 
- Technická četa na krajské kolo, oslovíme sbory 

 
 8.6.2024 Okresní kolo 60m s překážkami  

 
 16.6.2024 Přípravky (neděle) 

 
br. Čermák: 
 

 U akcí, které pořádáme by bylo dobré vždy pozvat – poslat pozvánku řediteli HZS 
LK 
 
 

br. Houžvička: OORP-nepřítomen  
ses. starostka:  

 Do konce března je potřeba vyhodnotit obrázky – vyhlášení soutěže „ Požární ochrana 
očima dětí“ 

 
         
                                                                       VV vzal přednesené informace z OR na vědomí  



 
Bod 7) Informace – bod8) Diskuze 
 
ses. starostka:  

 První soutěž Poháru OSH Semily „O Dráčka Soptíka“ v Jablonci nad Jiz. 4.5.2024, 
ostatní soutěže na stránkách OSH 

 
 Otázka vytvoření historického praporu OSH, nutno poptat různé firmy ohledně 

cenové nabídky- kalkulace 
 
br. Štěpánek: 
 Potřeba potom počítat také s vytvořením nějaké vitríny na tento prapor 

 
ses. starostka: 
 Dívala jsem se už, jak se mají uchovávat 

 
 Dále bych chtěla dodatečně popřát br. Jiřičkovi k narozeninám  

 
br. Čermák: 
 Přednesl informace ohledně stříkaček „mašin“ FOX, že půjdou všechny 4 na 

pravidelnou prohlídku a bude dán do nich nový software 
 
 dále informoval o účasti - zastoupení sborů na „Jablonecké hale“: SDH Bozkov, SDH 

Bukovina u Čisté, SDH Košťálov, SDH Přepeře, SDH Roprachtice, SDH Semily I. 
 
 
br. Vejnar: otázka, jestli někdo už projevil zájem o pořádání setkání ZH v roce 2025 

 
ses. starostka: zatím nikdo 
 
              
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí 
 
Bod 9) Závěr 
 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


